
Z ČINNOSTI PŘEDSTAVENSTVA BD 

Představenstvo BD v letních měsících zabezpečovalo běžný 

chod bytového domu.  V průběhu letních měsíců jednalo o 

aktualizaci stávajících smluv, které souvisejí s chodem 

bytového domu. 

Kollman - k problematice  bytu  

V letních měsících bylo provedeno posouzení bytu odborným 

znalcem a byl vyhotoven odborný posudek. V současné době 

se čeká na další odborný posudek. Po   vyhodnocení posudků 

navrhne představenstvo možné řešení na členské schůzi. 

Různé dohady spojené s tímto bytem, které kolují od některých 

osob v panelovém domě, nejsou založeny na odborném 

posouzení, případně pravdě. Budeme rádi, pokud tyto osoby 

nebudou provádět zavádějící závěry ještě před ukončením 

činnosti znalců. 

Lodžie 

Představenstvo BD oslovilo několik firem na vypracování 

nabídek na výstavbu lodžií.  Předpokládáme, že poté bude 

svolána mimořádná schůze BD k projednání návrhů. 

Představenstvo BD děkuje panu Kavkovi a panu Peštovi  za 

odbornou pomoc při zpracování podkladů k lodžiím.  

Žádáme všechny obyvatele BD, aby v případě dotazů, 

připomínek nebo řešení různých problémů spojených s bytovým 

domem oslovili  představenstvo na pravidelných setkáních ve 

schůzovně nebo vhozením lístku do schránky BD. Předejdeme 

tak různým dohadům a nepravdám . 

 

 

 


